
  

  

        Woudrichem, 25 april 2022  

  

Onderwerp:   

Strategisch Accommodatiebeleid  

  

  

Geacht college,   

  

Recent mochten wij het conceptrapport Uitgangspunten Strategisch Accommodatiebeleid 

ontvangen, teneinde een passend advies te kunnen formuleren.  

  

Voor ons is duidelijk dat het een veelomvattend en lastig dossier betreft, al was het alleen al 

vanwege de in het verleden samengevoegde Gemeenten, waardoor er relatief grote 

verschillen zijn tussen de aanwezigheid van accommodaties in de kernen. Bovendien vraagt 

de huidige situatie om zowel een spreiding, als om een kwaliteitsverbetering. Dat laatste 

lijkt op gespannen voet te staan met een mogelijk gewenste spreiding.  

  

Vanuit de Sportraad willen we benadrukken dat het uitgangspunt wat ons betreft altijd zou 

moeten zijn, dat een brede toegankelijkheid van inwoners tot sport- en 

beweegaccommodaties mogelijk moet zijn. Daarbij gaat de kwaliteit van de accommodatie 

boven de spreiding wat ons betreft, met dien verstande dat er dan gestreefd dient te 

worden naar een relatief centrale ligging.  

  

Ten aanzien van het beheer van de betreffende accommodaties willen we benadrukken dat 

o.i. voorkomen moet worden dat dit wordt gecentraliseerd bij een externe commerciële 

partij. Wij achten het wel mogelijk dat er een beheer-entiteit wordt opgericht door de 

Gemeente en lokale belanghebbenden.   

  

Gezien de noodzakelijke verduurzaminginspanning, lijkt het wenselijk om hiervoor fondsen 

vrij te maken voor verenigingen en andere aanbieders van sport en bewegen.  

  

Vooralsnog achten wij het wenselijk een meer specifiek advies uit te brengen als de 

contouren van het gemeentelijk Sport- en Beweegbeleid worden geformuleerd.  
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In deze fase beperken we ons tot de hiervoor gemaakte opmerkingen en spreken de 

verwachting uit dat we ten tijde van het samenstellen van genoemd beleid, u verder 

adviseren.   

  

Met sport-vriendelijke groet,  

Sportraad Altena  

  

  

Jan Bel          Kees Braat  

Voorzitter        Secretaris  
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